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Postadresse: 

Vestbyveien 13  Tlf.: 22 91 81 30 

0976  OSLO  Fax: 22 91 81 49 

Internett: http://www.groruddalen.gs.oslo.no 

Til medlemmer av driftsstyret 
 

Referat fra driftsstyremøte onsdag 18.01.2023 kl. 17.30  

Møtested: Groruddalen skole, møterom 2.etg (opp trappen til venstre) 

 

 
Navn 

 

Mobil Mailadresse  Rolle Til 

stede 

Michael Aas 45875890 michael.aas@osloskolen.no Sekretær x 

Trond Vatne 45022415 trondvatne@gmail.com Leder (SV) x 

Marit Jøkling 92622528 ma-joekl@online.no DS-vara (SV)  

Rizwan Ahmed Shah 40163217 Rizwan.ahmed.shah@hotmail.com Nestleder (AP)  

Fatima Massoudy 48512580 fatimas@hotmail.no DS-vara (AP)  

Vidar Haugan 92044261 vidar@cityhoppers.no DS-rep (FRP) x 

Anne Gitte Søreide 45031038 anne.soreide@gmail.com DS-vara (FRP)  

Olav Øwre 91690615 olav.owre@osloskolen.no Ansatt rep HTV x 

Kari Bergsnov Hansen 91803928 karibh2006@osloskolen.no Ansatt rep x 

Anne Karlsen 48628593 anne.karlsen@osloskolen.no Ansatt vara V-HTV  

Agnieszka Klafstad 99464974 Agnieszka.klafstad@osloskolen.no Ansatt vara VO  

Andrè Hovland Thiesen  antha018@osloskolen.no Elevrådsrepresentant  

Linn Pham  lipha003@osloskolen.no Elevrådsrepresentant x 

Ava Mustapha  avmua001@osloskolen.no Elevrådsvara  

Abira Madturi Thushya  abtha004@osloskolen.no Elevrådsvara  

Siv Krystad 90797454 siv.krystad@skatteetaten.no Foreldrerepresentant x 

Eren Yaldiz Kutluay 

 

46466655 eren@yaldiz.no Foreldrerepresentant x 

Misbah Arif 9880141 3star@hotmail.no Foreldrerepresentant-

vara 

 

Ellen Bortne 9134317 ellen.bortne@osloskolen.no Foreldrerepresentant-

vara 

 

 

 

 

  



   

 

   

 

Saksliste: 

 

1/23  Godkjenning av protokoll 14.12.22 

Vedlegg 1: Protokoll 14.12.22 

Protokoll godkjent. 

 

2/23   Godkjenning av saksliste 18.01.23 

Vatne informer om at han vil ta innstillingen med rektor til slutt, uten elevrepresentant 

 tilstede. Saksliste godkjent. 

 

3/23 Strategisk plan 2023 

Vedlegg 2: Strategisk plan 

Vatne kommenterer at strategisk plan fremstår som godt gjennomarbeidet, selv om det 

 som i alle slike dokumenter er noen floskler. Bergsnov Hansen kommenterer at det er 

 lange setninger og språklige justeringer som bør gjøres.  

Det diskuteres at måltallene er krevende å sette og at noen tall kan fremstå som i  

 overkant ambisiøse. Strategisk plan vedtas. 

 

4/23 Budsjett 2023 

Vedlegg 3: Budsjett 2023 

Vatne redegjør kort for ressursfordelingsmodellen i Osloskolen. Haugan kommenterer 

 at det er noen utfordringer med stykkprisfinansiering.   

Rektor redegjør for budsjettet og svarer ut relevante spørsmål.  

 

Øwre leser opp en uttalelse fra klubben knyttet til budsjett. Klubben uttaler at alt i alt 

 er de rimelige godt fornøyd med dette budsjettet. Videre kommenterer at de ønsker at 

 det brukes penger på noen fysiske lærebøker i utvalgte fag, innkjøp til praktisk- 

 estetiske fag og lignende.  

 

Haugan påpeker at det bør være en orienteringssak og ikke noe DS skal ta stilling, og 

 at det bør være en mer omfattende prosess som også ny rektor er en del av. Krystad 

 informerer om at temaet med fysiske og digitale læremidler også har vært diskutert i 

 FAU ved flere anledninger og støtter at det bør være en mer omfattende prosess før det 

 tas stilling.  

 

Vatne oppsummerer med at driftsstyret ikke tar stilling dette nå, men at det legges 

 opp til en mer grundig diskusjon og at uttalelsen legges ved i protokollen og er tatt til 

 orientering. Budsjettet vedtas. 

 

 

5/23 Årshjul 2023 

Årshjul for driftsstyret vedtas med oppdaterte datoer. 

 

6/23 Opplæring av nye medlemmer 

Vatne informerer om at han sjekker ut om det finnes en Powerpoint med 

grunnleggende informasjon for nye medlemmer. 

 



   

 

   

 

7/23 Informasjon om rektorstillingen v/Trond Vatne 

Dette punktet tas etter eventuelt. Elevrådsrepresentant forlater møtet før punktet. 

Vatne informerer om intervjuprosessen og om vurderingene som ble gjort. Alt i alt var 

dette en ryddig og god prosess med flere kvalifiserte kandidater. Vatne svarer ut 

spørsmål rundt prosessen fra driftsstyrets medlemmer. Øwre peker på at etaten har blitt 

gode til å ta kontakt og informere i forkant av prosessen. Driftstyret stiller seg bak 

innstillingen. 

 

 

8/23 FAU sine saker 

Krystad informerer om at siste FAU-møte var 14.12.22, og at det settes nye datoer i 

samarbeid med rektor snarlig. 

 

 

9/23 Elevrådet sine saker 

Elevrepresentant trekker frem at det har vært krevende å skrive lange tekster som f. 

eks tentamen på iPad. Informerer videre om at det er ønskelig med enten nye PC-er 

eller nye cover til iPad.  

 

10/23 UDF sine saker 

Viser til uttalelse knyttet til budsjettet. 

 

11/23 Eventuelt 

Ingen saker.  

 

Neste møte:  

Onsdag 01.03.23, kl. 17.30 

 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Michael Aas 

Sekretær driftstyret ved Groruddalen skole 

 

 

 

Vedlegg til referat 18.01.23 

 

Budsjettuttalelse fra klubben i Utdanningsforbundet på Groruddalen 

skole 

Budsjettet for Groruddalen skole 2023 er nå klart. Vi er glade for at skolene 

ikke har blitt utsatt for kutt på tross av et stramt kommunebudsjett. Skolen 

vår har også de siste par åra hatt et relativt godt budsjett, slik at det har vært 



   

 

   

 

noe handlingsrom for lokale prioriteringer. Vi får med oss et mindreforbruk fra 

2022 på ca. 1,7 millioner, noe som vi kan bruke i 2023 til beste for skolen og 

skolens elever.  

Klubben ønsker at det settes av penger til innkjøp av fysiske lærebøker i 

utvalgte fag. Elevgruppa på Groruddalen skole har store utfordringer i lesing, 

lese- og begrepsforståelse, og en satsing på fysiske bøker framfor digitale 

fjerner noe av den digitale «støyen» som omgir dem i hverdagen. Forskning 

viser også at læringsutbyttet med fysiske lærebøker er større enn med digitale 

bøker. I tillegg har vi behov for flere fysiske læremidler i både de praktisk-

estetiske og realfaga for å kunne tilby en mer praktisk tilnærming og tilpassa 

opplæring til elevene.  

Alt i alt har vi fått et budsjett vi kan være rimelig godt fornøyde med, og håper 

at kommunen også i framtida viser at de satser på skolen gjennom budsjetter 

som ikke tvinger skolene til å «snu på krona». Vi vet at flere skoler sliter mer 

enn oss, og at stykkprisfinansieringa i grunnskolen er et stort problem flere 

steder. Grunnen til at vi greier oss fint, på tross av nedgang i elevtallet de 

seinere åra, er at vi får ekstra penger på grunn av sosio-demografiske kriterier 

og SNO-vedtak. Kommunen må få på plass en finansiering av skolene som i 

større grad tar hensyn til at klasser koster det samme uavhengig av 

gruppestørrelse. 

 


